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Protokoll fra årsmøte i Skjelstadmark idrettslag 2020 
 
 
Årsmøtet ble avholdt 28.04.2021 kl 19:00. Møtet avsluttes kl 23:00 
 
Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede 
 

 
Forslag fra styret: 
14 fremmøtte stemmeberettigede medlemmene godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Benjamin Hammer, Ann Elise Gederaas, Mette Flobergseter. 

 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.   
 

Sak 2 Valg av dirigent  
Joachim Balstad Engan 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  

 
Sak 3 Valg av protokollførere(e)  
 Aleksander R Hansen Benjamin Hammer 

 
Forslag fra styret:  
Kari Kolsum. 

 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 

Sak 4 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  
 
Forslag fra styret: 
Aleksander Rustbergård Hansen og Benjamin Hammer velges til å underskrive protokollen. 
 

 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 

 
Sak 5 Godkjenning av innkalling 

 
Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Magne Hammer. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
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Sak 6  Godkjenning av sakliste  
 
Forslag fra styret: 
Saklisten godkjennes.  
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Magne Hammer som ikke godkjenner saklisten 

 
Forslaget ble vedtatt, med 13 mot 1 stemme. 
 

Sak 7  Godkjenning av forretningsorden 
 
 Forslag fra styret: 

Forretningsorden godkjennes.  
 
Forslaget ble vedtatt. 

 
Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

 
 
Forslag fra styret: 
 
Årsberetning fra fotball. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Anne G. Opgård redegjorde for årsberetning. 
 
Magne Hammer. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
Årsberetning fra trim. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Ingebjørg Husbyaunet, årsberetning. 
Joachim Engan. Anne Grethe Opgård. 
 
Årsberetning Høgsetrenn-komiteen 
Følgende hadde ordet i saken: Opplest av Joachim Engan. 
Magne Hammer. Kenneth Børseth. Mette Flobergseter. Benjamin Hammer.  
 
 
Årsberetning fra idrettsskolen 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Magne Hammer.  
 
Årsberetning Hovedstyret 
 
Følgende hadde ordet i saken: Opplest av Kari Kolsum. 
Magne Hammer. Joachim Engan.  
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Årsberetning ski: 
 
Følgende hadde ordet: Aleksander Rustbergård Hansen.  
 
Trenere burde vært nevnt i årsberetningen.  

 
  
Sak 9 Behandling av idrettslagets regnskap i revidert stand, [  

 
Forslag fra styret: Regnskapet godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bjørn Martin Klokkernes, Knut Ove Bremseth, Magne 
Hammer. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
 

Sak 10.1 Behandling av forslag og saker 
  

Sak 10.1 Forsikringer i idrettslaget 
Levert som skriftlig som sak til årsmøtet. 
Forslagsstiller: Benjamin Hammer 
 
Instrukser og rutiner for å sikre at alle tillitsvalgte, deltakere og utøvere som deltar i aktivitet 
og trening i regi idrettslaget er medlemmer i Skjelstadmark IL.  
Utøvere kan skade seg under aktivitet/trening.  
Forsikre seg om at alle som sitter i hovedstyret og undergrupper er medlemmer.  

 
Benjamin Hammer foreslår et ekstraordinært årsmøte for å få dette i system i nærmeste 
fremtid.  
Hovedstyret foreslår at  hovedstyret tar ansvar for å sette dette i et system sammen med 
undergruppene. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Benjamin Hammer, Aleksander R. Hansen. Ann Elise 
Gederaas. Anne G Opgård. Mette Flobergseter. Ingebjørg Husbyaunet. Magne Hammer. 
Aleksander R Hansen. Knut Ove Bremseth. 
 
 
Vedtak: Forslaget til Hovedstyret ble vedtatt  
 
 

 
 Sak 10.2 Hvordan øke medlemsmassen 
 Forslagsstiller: Benjamin Hammer 
 Se på muligheten for å kunne sende ut medlemskontingent i papirform.  
  

Følgende hadde ordet i saken: Benjamin Hammer. Knut Ove Bremseth.  
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Hovedstyret foreslår at vi undersøker dette.  
 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt 
 
 
 
 
Sak 10.3 Lysløype- og turstiprosjekt 
Forslagsstiller: Benjamin Hammer 
Gjennomgang av status og økonomi rundt prosjektet.  
Veien videre er  

• satsing på snøproduksjonsanlegg 

• Tråkkemaskinavtale eller egen maskin 

• Planlegge garasjeanlegg  
  

 
Følgende hadde ordet i saken: Benjamin Hammer. Knut Ove Bremseth. Magne Hammer. 
Halgeir Moen.  
 
Kommentar: Aleksander R Hansen informerer om kommunikasjon med kommunen om 
tråkkemaskin og -avtale gjennom 2020. Ikke landet på noen avtale i 2020. 
 
Forslag:  
Idrettslaget arbeider videre med avtale med kommunen om tråkkemaskin og -avtale, 
utarbeider et alternativ 2. 
Stater prosjektering rundt nytt garasjeanlegg.  
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt 
 
Sak 10.4  
Forslagsstiller: Magne Hammer 
Informerer om nytt regelverk til alle idrettslag fra 01.01.2020. 
Presiserer at alt må foregå ihht til loven.  
 
Kommentar fra Kristian Opheim: Det ble vedtatt ny lovnorm på årsmøtet i 2020. Men er ikke 
lagt på hjemmesiden.   
Følgende hadde ordet i saken: Magne Hammer. Kristian Opheim. Anne G Opgård. 

 
 
 

Sak 11 Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 
 
Sak 11.1 
 
Forslag fra styret: 
Medlemskontingent for 2021, alternativt 2022 dersom årsmøtet beslutter inneværende års 
kontingent er kr 100.   
 
Følgende hadde ordet i saken:  
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Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  

 
 
  

Sak 12  Vedta idrettslagets budsjett 
Gjennomgått av styrets kasserer. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Benjamin Hammer. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

 
Sak 13 Behandling av idrettslagets organisasjonsplan 

Gjennomgås av Hovedstyret. 
 
Forslag fra styret: St Olavsloppet organiseres under trim. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Magne Hammer. Benjamin Hammer. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 

 
Sak 14 Valg 
Presenteres av Hovedstyret.  
I henhold til idrettslagets lovnorm velges alle verv for ett år (2022) 
 

 
14.1 Valg styre  

 
 Alle velges for 1 år. 

 
Valg av styreleder: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Joachim Balstad Engan velges som styreleder.  
 
Følgende hadde ordet i saken:   
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

 
 Valg av nestleder: 

Forslag fra valgkomiteen: 
Mette Flobergseter velges som nestleder.  
 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 
 

 
Valg av øvrig styremedlemmer: 
Forslag fra valgkomiteen: 
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Ida Toverød. 
Tony Kråkenes 
Nina Rønning 
Kristian Opheim 
 
Vedtak: De som blir valgt inn i styrer og grupper må betale medlemskontingent innen 15.mai 
-21. Kontingent for 2022 faktureres i januar.  
Vedtatt. 
 
 
Styret i Skjelstadmark il består fra 28.04.21 av følgende personer: 

 
 
Joachim Balstad Engan    styreleder 
Mette Flobergseter   nestleder 
Kristian Opheim   Kassserer 
Ida Toverød    styremedlem 
Nina Rønning    Styremedlem 
Tony Kråkenes    Styremedlem   
 
 
14.2 Valg av kontrollutvalg  
 
Valg av to medlemmer av kontrollutvalget  
Forslag fra valgkomiteen:  
Magnar Bremset, Turid Aas. 
velges som medlemmer av kontrollutvalget.  
 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Valg av varamedlem til kontrollutvalget 
Forslag fra valgkomiteen:  
Lillian Krislok velges som varamedlem av kontrollutvalget.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Knut Bremseth. Magne Hammer. 

 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
 
14.4 Valg av valgkomité  
Valg av leder i valgkomiteen  
 Forslag fra styret: Styret arbeider for å få de resterende medlemmer i valgkomiteen på plass 
innen 15.05.21. 
Leder av valgkomiteen er Anne Marie Letnes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Benjamin Hammer. 
 

 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 



7 
 

Valg av medlemmer i valgkomiteen  
Forslag fra styret:  
Lone Opheim velges som medlem av valgkomiteen.  
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
 
 
14.5 Valg av fotballstyret 
Valg av leder Anne G Opgård 
 
Anne Grethe Opgård 
Tonje Steig 
Bjørn Marius Klokkernes 
Rune Bjerkli 
Martin Wikstrøm 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
 
 
 
14.6 Valg av Idrettskolen 
Valg av leder i Idrettskolen Sara Dølvik Husbyn 
 
Oda Sætran 
Sara Dølvik Husbyn 
Trine Børstad Teigen 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
 
 
 
14.7 Valg av  Trimstyret 
Valg av leder i Trimstyret Ingebjørg Husbyaune 
 
Ingebjørg Husbyaune 
Karin Steinvik 
Mona Raaen 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
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14.8 Valg av Skistyret 
Valg av leder i Skistyret Linda K Lilleklev 
 
Linda Kristin Lilleklev 
Hallgeir Moen 
Magnus Berger Skjølstad 
Jorun Bremseth 
Alexander R. Hansen 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
 
14.9 Valg av Dagkomite 
 
Per Øyvind Hansvold 
Janne Krogstadholm 
Ida Ringstad 
Silje Kristiansen 
Randi Monslaup Berge  
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
 

 
14.10 Valg av Løypekomite  
Valg av leder i Løypekomiteen Hallgeir Moen 
 
Roy Bjørgen 
Stian Hofstad 
Hallgeir Moen 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
14.11 Valg av Husstyret 
Valg av leder i Husstyret Ingebjørg og Roar Husbyaune 

 
Ingebjørg og Roar Husbyaune 
Randi Marit og Per Morten Hofstad 
Randi Kartum og Steinar Rønning 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
 
14.12 Valg av Høgsetrennkomite 
Valg av leder i Høgsetrennkomiteen Karl Roger Hegseth 
Høgseterrennkomiteen: 
Marthe Skjelstad 
Thomas Kartum 
Karl Roger Hegseth 
 




